



榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

12/3/2013

親愛的弟兄姊妹們：

聖誕快樂！喜樂平安！

這是一個歡慶、感恩的節期，也是向主耶穌基督敬獻禮物的節期。

教會今年的聖誕馬槽奉獻將在下主日（12/8）崇拜中舉行，奉獻所得專用於建堂貸款的本金（尚有\$478,000 待償），以及以下各項定額對外奉獻：慕拉第海外宣教\$2500、戴維斯本地（德州）宣教\$1000、宣教士年終慰問\$1100、美加華人浸信會聯會\$500、福音出版機構\$1200、DTS 神學教育\$1000。

請以感恩的心與委身基督、委身福音使命的心奉獻，求主賜福並願祂旨意的成就。
哈利路亞！讚美主！

以馬內利

主僕 劉再生 敬啟

Dear Brother and Sister,

Merry Christmas! May joy, peace be with you!

It is the season of Thanksgiving and Celebration, and the season to submit present to Lord Jesus Christ.

The 2013 Christmas Manger Offering of our church will be held at coming Sunday Service, December 8th. All offering will be dedicated on Church Building Loan principle (\$478,000 liability) and following items with the certain amount: Lottie Moon Overseas Mission \$2500, Mary Davis Local (Texas) Mission \$1000, Chinese Baptist Fellowship of US & Canada \$500, Christmas/ New Year gift for missionaries \$1100, Christian Publication Organizations \$1200 and DTS Theological Education \$1000.

Please contribute with a grateful heart and a commitment to Christ and the great commission. May Lord bless the contribution and may His will be done. Hallelujah! Praise the Lord!

Emmanuel

His servant, Solomon Liu